
  

換領詳情 Redemption Details

1. 是次換領活動只適用於回收環保站、回收便利點及回收流動點。 Redemption event applies to Recycling Stations, Recycling 
Stores and Recycling Spots ONLY.   2. 禮品數量有限，換完即止。 Supply of these gifts is limited and available only while stocks 
last.   3. 《綠綠賞》會員可使用《綠綠賞》手機應用程式兌換相關電子禮券或使用《綠綠賞》積分卡或手機應用程式的會員二維
碼換領禮品。 截止換領日期為2024年7月31日，而相關「綠綠賞」電子禮券可於2024年8月31日或之前使用。 GREEN$ Mem-
bers can use GREEN$ Mobile App to redeem the relevant e-coupons or the membership QR code from GREEN$ smart card or 
GREEN$ Mobile App to redeem the gifts. The deadline for redemption is 31/7/2024 and the relevant e-coupons on GREEN$ 
Mobile App for the above gifts can be used on or before 31/8/2024.   4. 於換領禮品時必須出示正本《綠綠賞》手機應用程式中
已兌換相關禮品的電子禮券（不接受屏幕截圖）或《綠綠賞》積分卡或手機應用程式之會員二維碼（不接受屏幕截圖）。 The 
real-time e-coupon on GREEN$ Mobile Apps or the membership QR code from original copy of the GREEN$ smart card or the 
GREEN$ Mobile Apps should be shown for gift redemption.  Screen capture of e-coupon or membership QR code on GREEN$ 
Mobile Apps will not be accepted.   5. 環境保護署 (環保署)保留修改或終止上述優惠之權利，而毋須事先通知。如有任何爭議
，一概以環保署之決定為最終裁決。  The Environmental Protection Department (the EPD) reserves the right to amend or termi-
nate the above o�ers without prior notice. All matters and disputes will be subject to the �nal decision of the EPD.

禮品項目
Gi� Item

禮品圖像
Gi� Photo

所需積分
GREEN$

大嘥鬼襟章
 Big Waster Pin

200

大嘥鬼掛肩袋
Big Waster Crossbody Bag 1,000

大嘥鬼手機背帶
Phone Strap with Adapter 1,200

大嘥鬼環保手挽袋
Big Waster Tote Bag 1,200

回收大行動
GO Recycling Campaign

 1/7/2024 - 31/7/2024期間限定禮品兌換期:
Redemption period:


